

PENCIPTA FORMULA

KAPT (B) YUSOF MD SAAD

Dulu Kapt (B) Yusuf menghasilkan ramuan **KACIP EMAS** untuk kawan-kawan, kini tampil mengeluarkan **KACIP EMAS** untuk **RAKYAT MALAYSIA!!**

Kapt (B) Yusoff Saad cetus keajaiban:

Rahsia KACIP EMAS DIBONGKAR

KUALA LUMPUR: Beribu-ribu anggota keluarga pengidap Chronic Diabetes lega dan bersyukur di atas penemuan Kacip Emas yang telah menyembuhan penderitanya, orang-orang yang dianggap diibaratkan. Hikmah Kacip Emas terbongkar apabila pengidap meminum kesihatan. Kapt (B) Yusoff Saad yang sebelum ini bersembunyi sembunyi kini tampil mendedahkan kepada umum testimoni dari pelbagai pihak mengenai kemujaraban Kacip Emas dalam merawat dan mencegah mata tarukanya yang telah masuk tahap kronik.

Sebelum ini saya meluahkan Kacip Emas secara samyap samyap dan etas kejayaan-kejayaan yang dimenaka kini telah mula memasuki pasaran melalui jilidnya. Laporan penuh lihat muka 2 & 3.

oleh MATT HAZREE HASSAN

Kacip Emas PENAWAR DIABETES

PERUBATAN moden atau tradisional kadunya tetap berkesan kepada fenomena beramalikan kaedah yang berbeza namun hakikatnya tetap memfokuskan kepada satu identiti dan arah tuju bagi menyembuhkan sesuatu penyakit.

Diabetes dikategorikan secara sah 'ibu segala Penyakit' dan 'Penyakit Maut', lanya telah memberikan suatu impak negatif secara global khususnya di negara kita sendiri Malaysia.

Secara subjektif, perubatan moden telah mengiktirafkan Diabetes adalah satu-satunya penyakit yang tidak dapat disembuhkan, sekadar dapat dikawal sahaja. Penyakit Diabetes bergantung kepada sesuatu keadaan. Penyakit Diabetes secara nyata, memperjelaskan suatu senario yang sukar dan konkrit. Setakat ini, tiada lagi sohabat penemuan atau kaedah perubatan yang dikawatpasti efisien bagi menyembuhkan penyakit Diabetes.

Setiap Penyakit Ada Penawarnya Kecuali Maut - Maksud Al-Hadith

Manusia adalah insan kerdil. Di pertanggungjawabkan sebagai Khalifah di bumi Allah SWT ini. Saya juga insan biasa, bukan berstatuskan Mahaguru, Bomoh atau lain-lain status yang relevan. Jauh sekali seorang Doktor, Profesor atau Pakar Perubatan yang diakui pengiktirafannya.

Apapun fakta dan enrolmentnya adalah berbekalkan keyakinan yang jitu dan mutak. Di atas anugerah dan hidayah Allah SWT hampir dua tahun, saya telah berusaha, merumuskan kepelibagian kaedah memisahkan formula-formulasi yang berasaskan herba tempatan. Bermula dari satu berakir kepada puluhan kaedah, yang belum dapat kepastian yang melegakan. Alhamdulillah, akhirnya satu formula yang benar-benar meyakinkan dan secara positif dapat bertindak balas melegakan penyakit Diabetes. Pembuktian fakta berasaskan dokumen benar, ilustrasi gambar-

KAPT (B) YUSOF MD SAAD: Pengidap Penawar Kacip Emas

gambar benar pesakit Diabetes. Ataupun bekas-bekas Pesakit Diabetes bersedia untuk diwawancara dan mereka juga bersetuju untuk membuat 'roadshow' bagi membuktikan secara jelas dan nyata kepada umum.

(Seperti yang telah anda saksikan secara langsung di astro RIA dalam Rancangan Bersama Anita pada 2 & 3 Oktober 2005.

Apapun, saya bersyukur ke hadirat Allah SWT biapun penemuan **PENAWAR KACIP EMAS** sejauh ini masih berimej Penawar Kesihatan. Semoga ia akan kekal memberikan satu harapan dan keputusan yang konkrit. Setidak-dikanya terbukti keberkesanannya dan dapat menanganai semua keadaan 'Penyakit Diabetes'. Seorang insan hanya beriktikar dan meneruskan bakti kepada insan lain memerlukannya. Insha Allah.

44 • Wawasan 2007

Perubatan moden mengiktiraf **DIABETES** satu-satunya penyakit yang **TIDAK DAPAT DISEMBUHKAN**, dapat **DIKAWAL** sahaja!!

Bermula daripada satu hingga puluhan kaedah berasaskan **HERBA** tempatan, akhirnya **SATU FORMULA** benar-benar meyakinkan dan **SECARA POSITIF** dapat bertindak balas **MELEGAKAN** penyakit **DIABETES!**

Setiap penyakit ada penawarnya. Amalkan minum Kacip Emas, diabetes anda pasti sembuh sepenuhnya!